
 

 
 

 

 

 

Kommunstyrelsen 2020-09-16 

 

 

Protokollsanteckning ärende 14, Förnyad utredning om nytt kommunhus 

 

Drevvikenpartiet kan se fördelarna med att samla kommunens och bolagens 

administrativa personal i ett och samma hus, istället för att sitta utspridda i ett stort antal 

olika byggnader. 

Med tanke på den långa tidshorisonten innan ett nytt kommunhus kan vara på plats vill 

vi dock flagga för att frågan om en kommundelning fortfarande är högst aktuell och kan 

komma att genomföras innan dess. Om en fjärdedel av kommunen skulle avskiljas och 

bilda en ny kommun måste utredningen ta hänsyn till att antalet personer som skulle 

arbeta i Huddinge kommuns nya kommunhus blir avsevärt färre. 

 

För Drevvikenpartiet 

 

 

Ingalill Söderberg  Leif Dyrvall 
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Drevvikenpartiet 

Tornslingan  

142 61 Trångsund 


